

NOTIS SEBUTHARGA (TAWARAN TERBUKA)

Sebutharga adalah dipelawa daripada pembekal-pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang masih sah laku selama 90 hari dari tarikh tutup sebutharga bagi pembekalan berikut:-

No Kontrak	Tajuk Sebutharga	Pendaftaran	Tarikh & Masa Lawatan Tapak	Tarikh Tutup (Sebelum Jam 12.00 Tengah Hari)
QUO/CA/20/18 (PS)	Supply, Delivery and installation of new CCTV Camera System to Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd.	SSM - Suruhanjaya Syarikat Malaysia (Sertakan Maklumat Perniagaan/Korporat). Dan KKM - Kementerian Kewangan Malaysia. (jika ada) Kod Bidang Pendaftaran: 020101- Perabot, Perabot Makmal dan Kelengkapan Berasaskan Kayu/Rotan/Fabrik/Logam/Plastik (Workstations) atau 020199- Pembuat atau 120401- Alat Keselamatan, Perlindungan & Kawalan Perlindung & Kawalan atau 120502- Peralatan Pemantauan & Pengesanan atau 220402- Peralatan kawalan keselamatan	07.08.2018 - 9 pagi di Lahar Tiang Pump Station Seberang Perai Utara, Pulau Pinang. Tel : 012 -4861797.	15/08/2018

Lawatan tapak bagi sebutharga ini adalah mengikut tarikh yang ditetapkan seperti diatas. Kontraktor-Kontraktor yang mempunyai lesen seperti di atas dan berminat hendaklah berkumpul di tempat tersebut di atas. Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Dokumen sebutharga **tidak akan dijual** pada mana-mana kontraktor **yang gagal menghadiri sesi lawatan tapak dengan sepenuhnya pada hari tersebut**.

Dokumen Sebutharga akan mula dijual di Pejabat Perancang dan Pembangunan, L4 ICT Fasa 1B, Tingkat 4, Kompleks Tun Abdul Razak, Jalan Penang, 10000 Pulau Pinang mulai **08hb Ogos 2018 hingga 14hb Ogos 2018** pada waktu pejabat (**9.00 pagi hingga 4.00petang**). Harga dokumen sebutharga adalah **RM30.00** senaskah dan baying harus dibuat dalam bentuk wang tunai atau Bank Deraf atas nama Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd.

Dokumen sebutharga hanya akan dijual kepada wakil Kontraktor yang sah. Untuk maksud ini wakil kontraktor hendaklah menghadiri dan membawa **Sijil Asal Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)(Maklumat Perniagaan/Korporat) dan Surat Pendaftaran Asal Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)(jika ada)** dengan setiap **satu salinan fotostatnya** untuk simpanan pihak Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd.

Dokumen Sebutharga hendaklah dihantar melalui sampul surat yang dimeteri dan ditandakan dengan tajuk sebutharga di sudut sebelah kiri dan dialamatkan kepada:-

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF,
PERBADANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG SDN. BHD.
L4 ICT FASA 1B, TINGKAT 4, KOMTAR
10000 PULAU PINANG**

dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Tingkat 4, KOMTAR, Pulau Pinang.

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF.